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Protokół nr 66/2023 

 
z LXVI sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 30 sierpnia 

2023 roku o godz. 14:00 w sali narad (niski parter) Urzędu Miasta w Gorzowie 
Wielkopolskim przy ul. Sikorskiego 4, zakończonej o godz. 16:12 tego samego dnia. 
 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 21 – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Nieobecni radni: 
1. Marcin Kurczyna 
2. Piotr Paluch 
3. Jerzy Sobolewski 
4. Paulina Szymotowicz 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni goście, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich za II kwartał 2023 roku. 
5. Sprawozdanie z podejmowanych działań w roku 2022 przez PGW Wody Polskie - Nadzór 

Wodny w Gorzowie Wielkopolskim oraz Sulęcinie. 
6. Informacja o stanie przygotowań miejskiej oświaty do nowego roku szkolnego 2023/2024. 
7. Druk nr 1222 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
8. Druk nr 1223 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
9. Druk nr 1224 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
10. Druk nr 1225 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
11. Druk nr 1226 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
12. Druk nr 1227 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2048. 
13. Druk nr 1198 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Dobiegniew w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

14. Druk nr 1199 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Skwierzyna w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

15. Druk nr 1200 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Witnica w sprawie kształcenia uczniów 
klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 
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16. Druk nr 1201 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Gorzowskim w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

17. Druk nr 1202 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Słubickim w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

18. Druk nr 1203 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Sulęcińskim w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

19. Druk nr 1204 - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Strzelecko-Drezdeneckim 
w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych. 

20. Druk nr 1205 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Międzyrzeckim w sprawie 
kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 
zawodowych. 

21. Druk nr 1206 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Międzychodzkim w sprawie 
kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 
zawodowych. 

22. Druk nr 1207 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku. 

23. Druk nr 1208 – podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gorzowie Wielkopolskim. 

24. Druk nr 1209 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Gorzowskiej 
Rady Seniorów oraz nadania jej statutu. 

25. Druk nr 1210 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

26. Druk nr 1211 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2023 dla Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

27. Druk nr 1220 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej ze środków finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania 
pod nazwą: Program edukacyjno-informacyjny „WygrajMY czyste powietrze”. 

28. Druk nr 1221 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Rozbudowa Cmentarza Komunalnego - ETAP II." 

29. Druk nr 1212 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i 
granic aglomeracji Gorzów Wielkopolski. 

30. Druk nr 1217 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego u zbiegu ulic: Podmiejskiej i Łukasińskiego. 

31. Druk nr 1218 - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulicy Granicznej. 

32. Druk nr 1219 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ulicami: Nowy Dwór i Niwicką. 

33. Druk nr 1213 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Stanisława Żytkowskiego ulicy 
w Gorzowie Wielkopolskim. 

34. Druk nr 1214 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Logistyczna ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim. 
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35. Druk nr 1215 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Gdyńskie rondu w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

36. Druk nr 1216 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Sopockie rondu w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

37. Druk nr 1197 – podjęcie uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 

38. Druk nr 1196 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
39. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za I półrocze 2023 roku. 
40. Informacja o stanie realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
41. Przyjęcie protokołu z LXIV i LXV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
42. Sprawy różne. 
43. Zakończenie obrad. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski, 
który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
Ad.2 Przedstawienie porządku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – Panie i Panowie Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem. 
Pragnę zaproponować zamianę kolejności punktów – pkt 29 rozpatrzyć jako pkt 7 porządku 
obrad, jest to projekt uchwały na druku nr 1212 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Gorzów Wielkopolski. Pozostałe punktu 
zmienią kolejność. Ponadto informuję, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem 
o wycofanie z porządku obrad ujętego w pkt. 31 projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulicy Granicznej – druk nr 1218 – wniosek 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Proponuję poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 
na druku nr 1228 w sprawie rozstrzygnięcia skarg. Jest to inicjatywa Komisji Skarg Wniosków 
i Petycji. Czy są pytania lub uwagi do porządku obrad?  
Robert Anacki – mam pytanie dotyczące ulicy Granicznej. Jaki jest powód wycofania projektu 
tej uchwały? W kilku słowach gdyby Prezydent mógł uzasadnić. 
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – wiem, że temat wzbudzał pytania, wątpliwości, a w 
związku z tym, że nie ma Prezydenta Szymankiewicza, a temat nie jest aż tak pilny, więc 
będziemy się nim zajmować na kolejnej sesji.  
Jan Kaczanowski – nie widzę kolejnych zgłaszających się zatem przechodzimy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany kolejności punktów, by w pkt. 7 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 1212 (ujęty w 
pkt. 29 proponowanego porządku obrad).  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Maria Surmacz, Paulina Szymotowicz  
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Głosowano w sprawie: 
poszerzenia porządku obrad o druk nr 1228.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Maria Surmacz, Paulina Szymotowicz  
 
Jan Kaczanowski – projekt uchwały na druku nr 1212 zostanie rozpatrzony w pkt 7 porządku 
obrad. Projekt ujęty w pkt. 31 (druk nr 1218) został wycofany. Proponuję w pkt. 38 rozpatrzyć 
projekt uchwały na druku nr 1228 w sprawie rozstrzygnięcia skargi. Pozostałe punkty porządku 
obrad zmienią kolejność. Przystępujemy do głosowania nad przyjęciem całości 
zaproponowanego porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia porządku obrad ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, 
Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (5) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Maria Surmacz, Paulina Szymotowicz  
 
Ad. 3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
 
Jan Kaczanowski – jako pierwszy w tym punkcie głos zabierze Prezydent Jacek Wójcicki. 
Jacek Wójcicki – chciałbym na początek zaprosić państwa do obejrzenia krótkiego, dosłownie 
dwuminutowego filmu, który niejako podsumowuje Mistrzostwa Polski w Lekkiej Atletyce i 
później po tym filmiku jeszcze dwa zadania. 
Podsumowując mistrzostwa, chciałbym przede wszystkim podziękować zespołowi, który 
przygotowywał tą imprezę, bo odbiór mistrzostw przez Polski Związek Lekkiej Atletyki, przez 
sportowców, przez cały świat sportowy był wyjątkowy. Myślę, że stadion, którym mogliśmy się 
pochwalić, ale też i miasto, pokazaliśmy z jak najlepszej strony. Cała Polska przez te dni 
mówiła o Gorzowie, o wynikach sportowych. Sportowcy przygotowywali się do kolejnych 
zawodów, jakże ważnych. Mistrzostwa Polski dla nas były wydarzeniem niebywałym, dlatego 
że po raz pierwszy w powojennej historii Gorzowa odbyła się tej rangi impreza. Ale nie byłoby 
tego, gdyby nie wspaniały zespół. Zespół, z którym mam ogromną przyjemność pracować. 
Bardzo serdecznie chciałbym podziękować tutaj publicznie, dlatego że ta ekipa, ten team 
kierowany przez Prezydent Małgorzatę Domagałę, to jest team, z którym naprawdę można 
bardzo wiele zdziałać. Normalnie duże miasta wynajmują firmy zewnętrzne, płacą za to setki 
tysięcy złotych. U nas pracowali urzędnicy, ludzie, którzy kochają sport, kochają nasze miasto. 
Z ogromnym sercem, pasją i zaangażowaniem przygotowali imprezę, która odniosła naprawdę 
ogromny sukces. Nie mówię tu jako sukces Wójcickiego, Domagały czyjegokolwiek z nas, ale 
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sukces miasta. Nie wiem czy zwróciliście uwagę w transmisjach, ale chyba nie było drugiej 
takiej imprezy, żeby nie było żadnej przebitki, w której nie występowałoby Gorzów. Tam po 
prostu wszędzie byliśmy. Gorzów był w każdym ujęciu. Świetny team, świetny zespół 
pracowników Urzędu Miasta, OSIR-u, naszych jednostek. To m.in. OSIR, ale też poszczególne 
wydziały, trochę nawet nie do końca związane, jak np. Wydział Spraw Społecznych z dyr. Elizą 
Rudnicką, który przygotowywał Strefę Kibica, czy Wydział Zarządzania Kryzysowego 
z Grzegorzem Rojkiem. Przepraszam, nie wymienię wszystkich, ale naprawdę świetna robota, 
jestem dumny z takiego zespołu i bardzo serdecznie dziękuję. Dziękuję też Radnym za to, że 
byliście na tych uroczystościach, na tych mistrzostwach, bo było to wyjątkowe wydarzenie. 
Wiem, że ono się tak szybko nie powtórzy, ale apetyty mamy duże i na pewno z takim 
zespołem warto o takie imprezy powalczyć. Jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję. 
Małgorzata Domagała – Zastępca Prezydenta Miasta – bardzo dziękuję za to uznanie, ale tak 
naprawdę nie byłoby tego wydarzenia, gdyby nie ten zespół, o którym wspomniał Prezydent 
Jacek Wójcicki. Rzeczywiście fantastycznie się z nimi pracowało i muszę powiedzieć, że mamy 
apetyty i czekamy na kolejne wyzwania. Wiemy od Polskiego Związku Lekkiej Atletyki, że 
dobrze to zorganizowaliśmy, otrzymaliśmy ocenę bardzo dobrą, więc jesteśmy gotowi. Panie 
Prezydencie, jak tylko się nadarzy okazja, będziemy organizować kolejne mistrzostwa. 
Jan Kaczanowski – mam nadzieję, jestem przekonany, że będę wyrazicielem wszystkich 
obecnych na dzisiejszej sesji, w tym przede wszystkim Radnych Rady Miasta Gorzowa 
i podziękuję całemu zespołowi, na czele z Prezydentem i Prezydent Domagałą, że ta 
wizytówka naszego miasta, którym okazały się Mistrzostwa Polski w Lekkiej Atletyce, okazała 
się wielkim sukcesem i jest na pewno bardzo trafna. Chciałem przy okazji poinformować, że 
ogromnie żałuję, że z przyczyn osobistych nie mogłem uczestniczyć w tym ważnym 
wydarzeniu sportowym w naszym mieście. Jeszcze raz dziękuję i serdecznie gratuluję. 
Jesteśmy w punkcie trzecim porządku obrad, kontynuujemy dyskusję. 
Robert Surowiec – pozwoliłem sobie w trybie ad vocem, dlatego że chciałem przypomnieć, że 
to zbiorowa mądrość Rady Miasta spowodowała, że mogliśmy tam świętować i uczestniczyć. 
Mówię zbiorowa mądrość Rady Miasta, dlatego że kilka kadencji temu, przypomnę, Pana 
poprzednik miał plan, który już miał być realizowany. To były plany związane z tym, że w tym 
miejscu miało powstać następne blokowisko, a stadionu lekkoatletycznego w tym miejscu 
miało nie być. Wtedy Rada Miasta nałożyła ograniczenie na Prezydenta Miasta, który musiał i 
Pan teraz też musi uzgadniać sprzedaż gruntu miejskiego powyżej jakiejś kwoty.  
Jan Kaczanowski – tak dokładnie, powyżej 600 tys. zł.  
Robert Surowiec – to była ta decyzja Rady Miasta, która spowodowała, że ten stadion nie 
został sprzedany. Dzisiaj widzimy, że to jest piękne miejsce, wyjątkowe miejsce i fantastyczne 
święto sportu mieliśmy. 
Anna Kozak – też się dołączam do gratulacji, bo uważam, że to, co zrobiliście z mistrzostwami, 
to naprawdę były prawdziwe mistrzostwa i serdeczne gratulacje od nas wszystkich. Natomiast 
moje pytania będą dotyczyły Szkoły Podstawowej nr 1. Czy zagwarantowane jest 
bezpieczeństwo wszystkich uczniów i nauczycieli w trakcie dalszych prac, bo wiemy, że 
jeszcze prace w SP1 trwają? Czy Sanepid wydał pozytywną opinię w sprawie prowadzenia 
zajęć od 4 września? Co z pozostałą częścią szkoły, która nie jest wyremontowana? Kolejne 
moje pytanie dotyczy termomodernizacji Szkoły Podstawowej nr 5 i nr 14. Co się w tym 
zakresie dzieje? Proszę o informację. 
Radosłąw Wróblewski – rzeczywiście tutaj szczególne podziękowania dla Prezydent 
Małgorzaty Domagały za tą służbę w trakcie mistrzostw. Widziałem osobiście, że prace trwały 
do późnych godzin, zwłaszcza przed ich otwarciem. Naprawdę wielki szacunek za tą pracę, 
bo rzeczywiście były to zawody bardzo dobrze zorganizowane i bardzo dobre opinie 
otrzymywaliśmy od działaczy, sportowców, którzy w nich uczestniczyli, a także od 
mieszkańców. Chciałem zabrać głos w dwóch tematach. Pierwszy dotyczy odtworzenia 
działek budowlanych dla wspólnot mieszkaniowych na ulicy Krasińskiego. To wspólnota 10A, 
działka numer 215. Ci Państwo już od dłuższego czasu starają się o możliwość 
zagospodarowania terenu wokół swojej wspólnoty. Chcą m. in. mieć kilka miejsc 
parkingowych, ławeczki, też teren zielony. Natomiast od jakiegoś czasu uzyskują informacje 
negatywne, nie mają jak gdyby zielonego światła na to odtworzenie. Prosiłbym, nie ma dzisiaj 
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jednego z przedstawicieli mieszkańców, który zapowiadał się u Przewodniczącego, że także 
chciałby zabrać głos, dlatego zapytuję, co jest powodem i czy faktycznie będzie zielone światło 
dla tych mieszkańców na ich działanie. Kolejna rzecz dotyczy podwyżek dla urzędników 
Urzędu Miasta. Dostaliśmy jako Radni pismo od urzędników w tej sprawie, podpisane przez 
osoby reprezentujące, jak rozumiem, część czy całość urzędników, w którym wyrażają swoje  
rozczarowanie tą kwotą 340,00 zł netto. W piśmie tym Państwo wskazali dwa sposoby, jeśli 
chodzi o podwyżkę wynagrodzeń i kwestię dotyczącą funduszu nagród. Mam też pytanie 
w związku z tym, jak Prezydent się ustosunkował do tego pisma, jak Pan widzi dalszą 
możliwość rozmowy, negocjacji z pracownikami?  
Jan Kaczanowski – pragnę poinformować, że w tym temacie, o którym wspomniał radny 
Radosław Wróblewski, udzielę głosu przedstawicielowi Związków Zawodowych, które 
funkcjonują w Urzędzie Miasta, ale najpierw rady Broszko i następnie wg zgłoszeń. 
Patryk Broszko – odnosząc się do tego filmu, który Prezydent zaprezentował, dobra impreza 
to taka, której towarzyszy takie poczucie, że szkoda, że się kończy. I rzeczywiście w tej 
imprezie takie poczucie, nie tylko mi, ale też kolegom radnym, z którymi wizytowałem na 
Stadionie Lekkoatletycznym, towarzyszyło. Zresztą to nie tylko na Stadionie 
Lekkoatletycznym, ale też przy okazji Grand Prix na Żużlu, takie poczucie nam zawsze 
towarzyszy. Gorzów przy okazji Grand Prix, czy przy okazji właśnie Mistrzostw Polski w Lekkiej 
Atletyce dał się poznać jako superorganizator, dlatego też przyłączam się do gratulacji dla 
Prezydenta Domagały i jej zespołu. To była naprawdę świetna impreza. Drugi temat zacznę 
od cytatu ze strony internetowej Urzędu Miasta Wojewódzkiego w Poznaniu, który będzie 
dotyczył „Programu Kolej Plus” i później postawię kilka pytań w ramach tego cytatu. „PKP 
Polskie Linie Kolejowe S.A. podpisały warte łącznie blisko 31 mln zł umowy z wykonawcami 
dokumentacji projektowych na budowę nowej i rewitalizację niewykorzystanych obecnie linii 
kolejowych. W Wielkopolsce program Kolej Plus obejmuje rewitalizację czterech linii i budowę 
nowej trasy kolejowej. Szacunkowa wartość inwestycji w regionie o łącznej długości ponad 
200 km wynosi 2,2 mld zł.” Między innymi została zgłoszona do programu linia kolejowa nr 368 
Międzychód - Szamotuły, która łączy się z linią 363 Skwierzyna - Międzychód, która również 
znalazła się na liście projektów do realizacji w tym programie, z tym, że z Województwa 
Lubuskiego. Teraz kilka pytań. Czy można w tej sytuacji wysnuć  wniosek, że rozpoczęła się 
już połowa przebudowy tej linii kolejowej, która dotyczy Województwa Lubuskiego, a tak de 
facto Gorzowa, na której nam najbardziej zależy, czyli relacji Gorzów - Międzychód - Poznań? 
Jak przedstawia się sytuacja, jeżeli chodzi o lubuski odcinek tej inwestycji? Czy można 
spodziewać się w najbliższym czasie umowy między Urzędem Marszałkowskim, bo ten 
podmiot będzie stroną umowy z PKP PLK, aby w Województwie Lubuskim, tutaj chodzi o 
Gorzów, również ten odcinek powstał. Dalej, a propos łącznicy kolejowej w Kostrzynie, padło 
takie stwierdzenie ze strony Burmistrza Kunta, że może być, poprzez tą łącznicę, zwiększone 
zagrożenie powodziowe, że może powodować częstsze zamykanie przejazdu kolejowego na 
ul. Sikorskiego i że, w ocenie Burmistrza, możliwe jest inne rozwiązanie na stworzenie 
połączenia kolejowego Gorzów - Szczecin, niż tylko poprzez łącznicę. Czy Państwu jest znane 
to stanowisko? Jeżeli tak, to czy Burmistrz zaproponował jakieś alternatywne rozwiązanie, 
które by nas połączyło ze Szczecinem równie efektywnie? I czy jako Rada Miasta możemy 
jakoś wspomóc stanowisko Prezydenta w tym zakresie? Trzeci temat, który chcę poruszyć, to 
wracająca jak bumerang sprawa niedawno wywołana na kanwie Rady Miasta, czyli parku na 
„Kwadracie” i to, że ostatnimi czasy pojawiły się kolejne sytuacje zakłócania porządku 
publicznego, czy wręcz, z tego, co zostało mi przekazane, kładzenia się przez osoby pod 
wpływem alkoholu na tory, co jest nie tylko zagrożeniem dla tej osoby, ale również dla 
wszystkich osób, które tramwajem się poruszają. Wiem, że ciężko znaleźć rozwiązanie 
problemów, które są właściwie od lat w tym miejscu i ciężko dotrzeć do ludzi, którzy często 
mówią, że one problemu nie mają. Ale mamy na terenie miasta służby w postaci Straży 
Miejskiej, co do której jakoś nigdy nie miałem zastrzeżeń, bo zawsze była reakcja ze strony 
Komendanta czy pracowników Straży Miejskiej, ale czy byłaby możliwość zwiększenia ilości 
patroli albo zorganizowania tych patroli i współgrania z organami policji po to, żeby w tym 
sezonie letnim, czyli wtedy, kiedy najwięcej dzieci tam przybywa i najwięcej dzieci jest tam 
aktywnych i dorosłych zresztą też, dorosłych niepijących, żeby może nawet nie tyle wyplewić 
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te skrajne przypadki stamtąd, ale żeby dbać o bezpieczeństwo tych wszystkich osób, które 
tam się znajdują oraz, tak jak się okazuje po ostatnim przypadku, również uczestników ruchu 
drogowego, czyli tych, którzy jeżdżą tramwajami. 
Robert Surowiec – miałem kilka rzeczy, ale tylko jedną, która powoduje moje zastanowienie 
i może służby Prezydenta mi pomogą rozwiązać pewną łamigłówkę. Otóż jak się jedzie 
rowerem od Castoramy w stronę ul. Walczaka, to jedzie się lewą stroną chodnika, tam jest 
ścieżka rowerowa. Później się przejeżdża rondo i później nie ma ścieżki rowerowej, więc 
zgodnie z moją wiedzą i zgodnie z przepisami powinno się jechać ulicą. A później dojeżdżamy 
do takiego miejsca w pobliżu przebudowy DK22, w pobliże ronda, gdzie pojawia się ścieżka 
rowerowa na chodniku. I teraz człowiek jadący rowerem nie powinien jechać, według mojej 
wiedzy, ulicą wtedy, kiedy jest ścieżka rowerowa, bo za to grozi mandat, ale nie może wejść 
na ścieżkę rowerową, bo dostanie mandat za to, że przechodzi przez teren zielony, więc jak 
dostać się tam inaczej? Za co jest najmniejszy mandat, Panie Prezydencie? Jak ten 
rowerzysta powinien się zachować, żeby tego mandatu nie zapłacić? Czy jest w ogóle taka 
możliwość? 
Małgorzata Domagała – odpowiadając na pytanie dotyczące SP1, w dniu wczorajszym razem 
z dyr. Renatą Pliżgą byłyśmy w Szkole Podstawowej nr 1 aby ocenić stan prac i stan 
przygotowań do nadchodzącego roku szkolnego. Trwają tam teraz prace porządkowe, tak 
żeby dzieci mogły zająć klasy. Rzeczywiście jest wyłączone poddasze, ale to poddasze będzie 
tak zabezpieczone, aby dzieci nie miały tam możliwości wejścia. Została wyłączona również 
aula. Będzie ona zamknięta ponieważ konserwator zabytków odnalazł tam freski, które 
najpierw trzeba zbadać, dlatego ta aula będzie nieczynna. Natomiast dzieci będą normalnie 
uczestniczyły w zajęciach. Pani Dyrektor wprowadziła jeszcze taką zmianę, że dzieci nie będą 
opuszczały swoich klas, a to nauczyciele będą przechodzili pomiędzy klasami na 
poszczególne lekcje. I to tyle, jeżeli chodzi o stan bezpieczeństwa. Jeżeli chodzi o pytanie 
kolejne, które dotyczyło tego, co z dalszą częścią, tą niewyremontowaną, Najpierw 
chcielibyśmy wyremontować to i skończyć to zadanie, które obecnie trwa. Natomiast sami 
Państwo wiecie, że jest to zabytek i remont takiego obiektu zakładaliśmy, że będzie trwał 
najpierw pół roku, później rok, okazało się, że trwał dłużej. Z pewnością będziemy też czekać 
na możliwość pozyskania środków zewnętrznych, bo remont takiej szkoły jest droższy, niż 
remont każdej innej szkoły publicznej. Jeżeli chodzi o pytanie dotyczące Sanepidu, nie wiem 
czy Państwo pamiętacie, ale początkowo, zresztą jest taki zapis, że dzieci miały przebywać 
w szkole podczas remontu tej szkoły. Myśmy dzieci wyprowadzili ze szkoły dla ich 
bezpieczeństwa i tak naprawdę odbioru musi dokonać tylko straż pożarna, bo de facto tam 
dzieci cały czas mogły być w tej szkole. I jeszcze powiem, choć nie padło to pytanie, że 
byłyśmy z dyr. Pliżgą w Centrum Edukacji Zawodowej i Biznesu i również ta szkoła jest 
przygotowana na to, żeby przyjąć uczniów w budynku A i budynku C. 
Bartosz Kmita – Sekretarz Miasta – odpowiadając na pytanie Radnego, w marcu zostały 
przyznane podwyżki z wyrównaniem od stycznia, zarówno dla pracowników Urzędu Miasta, 
jak i ponad osiemdziesięciu podległych jednostek. Co do pisma, które zostało skierowane do 
Prezydenta, na jutro mamy wyznaczone spotkanie ze Związkiem Zawodowym, pewnie jedno 
z wielu spotkań dotyczące przyszłych wynagrodzeń. 
Iwona Olek – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na pytanie dotyczące aktualnych 
prac na zadaniu SP5 i SP14, jesteśmy na etapie wyboru wykonawcy dokumentacji. Pierwsze 
zapytanie nie przyniosło rozstrzygnięć, nie było chętnych. Lada moment będziemy powtarzać 
zapytanie, tak żeby wybrać wykonawcę dokumentacji. W zakresie inwestycji przewidziany jest 
remont, termomodernizacja wraz z elewacją, ciepła woda, oświetlenie, te wszystkie elementy, 
które były zapowiadane. Mamy zabezpieczone środki na ten cel, natomiast jesteśmy na etapie 
wyboru wykonawcy. Odpowiadając na pytania dotyczące Kolei Plus, łącznic, jesteśmy 
w stałym kontakcie z Urzędem Marszałkowskim, który jest stroną w tym postępowaniu i to 
Urząd Marszałkowski będzie podpisywał umowę z PKP PLK. Wczoraj została podpisana, tak 
jak Radny przytoczył informację, umowa dotycząca odcinka w Województwie Wielkopolskim. 
Jest to projekt komplementarny do projektu, który planowany jest w Lubuskim i tak naprawdę 
o obydwa te projekty zabiegaliśmy wspólnie z samorządami, z władzami województw. Jeśli 
chodzi o nasz projekt, on troszeczkę później uzyskał akceptację, ponieważ, pamiętacie 
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Państwo, udało się go przesunąć z listy rezerwowej na listę podstawową. W tym momencie 
z informacji, które mamy z Urzędu Marszałkowskiego wynika, że trwają już ostatnie prace nad 
kształtem umowy. Zresztą w ramach grupy roboczej uczestniczyliśmy w tych pracach. 
Zabiegaliśmy o to, żeby zapisy umowy były bezpieczne dla samorządów, dla naszych 
partnerów, z którymi mamy podpisane porozumienie. 5 września mamy zaplanowane 
spotkanie właśnie w gronie samorządów i Urzędu Marszałkowskiego, żeby porozmawiać o tym 
projekcie, już konkretnie o umowie. We wrześniu najprawdopodobniej będzie mogła być 
podpisana taka umowa. Wcześniej Sejmik Województwa będzie jeszcze wprowadzał środki 
zabezpieczające wkład własny. Mamy te potwierdzenia dotyczące zaangażowania 
finansowego samorządu województwa i samorządów leżących wzdłuż tej linii. Jeśli chodzi 
o projekt dotyczący łącznic w Kostrzynie, do końca tego roku planowane jest zakończenie prac 
nad studium wykonalności dla linii 273. W ramach tego studium zaprojektowane są w każdym 
z wariantów i o to zabiegaliśmy, żeby w każdym z wariantów były zaplanowane łącznice 
w Kostrzynie. Oczywiście prowadzimy też prace, rozmowy, w różnych gremiach i z urzędami, 
i z ministerstwem, i z PKP, aby można było tą inwestycję dotyczącą łącznic punktowo wyłączyć 
z tego opracowania. To dawałoby nam szansę na szybszą realizację, ponieważ cała linia 273 
będzie olbrzymim przedsięwzięciem, będzie uzależniona od pozyskania środków 
zewnętrznych, od planów inwestycyjnych PKP. Dlatego zabiegamy, żeby punktowo ten 
fragment mógł być wyłączony. Ponadto, w związku z tym, że pojawiły się różne wątpliwości, 
analizowaliśmy możliwości bezkolizyjnego zaprojektowania łącznic, tak aby w żaden sposób 
nie kolidowało to inwestycji Kostrzyna, tej drogowej zaplanowanej. Jesteśmy też w kontakcie 
ostatnio, pod koniec marca odbyło się takie szerokie spotkanie w Kostrzynie właśnie, z naszej 
inicjatywy, z udziałem PKP, firmy projektującej, pracującej nad tym studium wykonalności, 
z udziałem przedstawicieli Wód Polskich, żeby właśnie porozmawiać o tych kwestiach, które 
budzą być może pytania, pewne wątpliwości. Tam zaproponowane zostały rozwiązania 
alternatywne, tak żeby w żaden sposób nie ingerować w tę inwestycję drogową, ale też 
zabezpieczyć kwestie związane z zagrożeniem przeciwpowodziowym. Niezależnie od tego 
pracujemy nad etapowaniem już samych łącznic, ponieważ one, tak jak wspominaliśmy 
wielokrotnie, składałyby się z półtora kilometra toru, ale dotyczyłoby to łącznic Gorzów - 
Szczecin i drugi fragment do Zielonej Góry. Pracujemy nad takim rozwiązaniem pierwszego 
etapu łącznic Gorzów - Szczecin. To już dawałoby możliwość wytrasowania zupełnie nowych 
połączeń i w żaden sposób to rozwiązanie nie kolidowałoby z rozwiązaniami, z projektami 
drogowymi. Także tutaj prace trwają. Mamy nadzieję, że ten projekt też znajdzie się w planach 
już takich inwestycyjnych w najbliższej przyszłości. 
Jacek Wójcicki – poprosiłbym o odpowiedź jeszcze dyr. Jarosławę Drąg w kwestii 
Krasińskiego. Natomiast zanim Pani Dyrektor tutaj podejdzie, to kwestia ścieżki rowerowej, 
o której wspomniał radny Surowiec. Jakby nie wszystkie inwestycje idą naraz i faktycznie takie 
zdarzenia mają miejsce, że gdzieś tam brakuje tego połączenia, ale sprawdzimy. Jeżeli jest 
taka możliwość, to chociaż wykonamy taki, że tak powiem wjazd na ścieżkę rowerową, bo 
może tego brakować. 
Jarosława Drąg – Zastępca Dyrektora Wydziału Zarządzania Nieruchomościami i Majątku – 
jeśli chodzi o zagospodarowanie podwórka przy ulicy Armii Polskiej, to chciałam powiedzieć, 
że realizujemy cały czas zagospodarowanie obszaru kwartałów. I ten kwartał jest w pierwszej 
kolejności przyjęty do zagospodarowania i do ustalenia sposobu przyszeregowania 
konkretnych terenów do konkretnych budynków. W tym temacie podjęto już dawno działania 
związane z ustaleniem sposobu tego zagospodarowania i podziału tego kwartału, a dodatkowo 
teren wymaga ustalenia wjazdów, które zostały już zrealizowane, ale wymaga to uprzednich 
rozbiórek budynków gospodarczych. I póki nie dokonamy rozbiórki i nie ustalimy ostatecznego 
sposobu zagospodarowania, wydzielenia dróg dojazdowych, to nie możemy przydzielić tych 
obszarów konkretnym wspólnotom. Dokonamy podziału i w następnym roku myślę, że 
wspólnota otrzyma teren, który został wyznaczony dla danej wspólnoty. 
Jacek Wójcicki – jeszcze jeden temat, o którym radny Broszko mówił dotyczący osób 
spożywających, czy nadużywających alkoholów w centrum miasta. To jest bardzo delikatny 
temat i bardzo trudny, dlatego że to są tak samo mieszkańcy miasta. Oczywiście interwencje 
straży odbywają się, natomiast jedyną formą, poza tą formą, którą prowadzimy, tą pomocową, 
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czyli wyprowadzaniem ludzi z bezdomności czy kierowaniem na leczenie, to tutaj też trzeba 
pamiętać o tym, że dana osoba musi się zgodzić na leczenie, że musi chcieć dać sobie pomóc, 
ale tu mamy ogromne sukcesy i też myślę, że przy okazji tematów spraw społecznych też 
możemy o tym więcej powiedzieć. Natomiast jedyną formą jest tak naprawdę takie 
mobilizowanie i przeganianie tych osób, ale my ich z miasta nie wygonimy, nie ma takiej 
możliwości, nie ma możliwości przewiezienia, wywiezienia. To jest bardzo trudna materia, bo 
często te osoby sieją zgorszenie. Ta sytuacja, o której Pan mówił, również była nieprzyjemna, 
ale nasze służby są cały czas w terenie, cały czas działają. Niestety problem nadużywania 
alkoholu jest dosyć poważny. 
Jerzy Synowiec – chciałbym nawiązać właśnie do tego tematu, który wywołał Radny Broszko 
oraz skomentował Prezydent Miasta, czyli ludzie przebywający na kwadracie. Wielokrotnie do 
tego tematu nawiązywaliśmy już w przeszłości. Chciałem powiedzieć jedno. Zostawmy tych 
ludzi w spokoju. Nie ma takiego sposobu, nie wymyślono na świecie, który by spowodował, 
abyśmy to mogli zmienić. Próbowano w wielu miastach, w Paryżu, w Nowym Jorku, w Berlinie. 
Wszędzie tam są bezdomni, wszędzie koczują, wszędzie wywołują u wielu ludzi niechęć czy 
wstręt. Każdy z nas Konstytucyjnie ma prawo być brudny, zarośnięty, śmierdzący i ma prawo 
siedzieć na „Kwadracie”. Nie możemy mu tego odebrać. A język, którym się posługują, niczym 
się nie różni od języka stand-uperów w internecie czy języka potocznego. Także dajmy sobie 
z tym spokój. Jest tylko jeden kraj, gdzie ten problem rozwiązano. Ze 20 lat temu załatwiono 
ten problem w Korei Północnej, rozstrzelano 5 tysięcy ludzi i nie mają tego problemu, ale 
przecież nie będziemy rozstrzeliwać moich kolegów z podstawówki, którzy siedzą na 
kwadracie. Bądźmy do nich życzliwi i udajmy, że nie widzimy, jak nie chcemy ich widzieć, albo 
idźmy 10 metrów dalej. Policja, która ustawi tam posterunki czy Straż Miejska, będzie się tylko 
uśmiechać przecież rozmawiając z tymi ludźmi w specyficznym ich języku. Także zamknijmy 
te tematy na zawsze. 
Jan Kaczanowski – broń Boże nie strzelajmy. Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciał jeszcze 
zabrać głos? Udzielam głosu Panu Tomaszowi Rusinowi, przedstawicielowi Komisji 
Zakładowej NSZZ Solidarność w Urzędzie Miasta Gorzowa. 
Tomasz Rusin – przedstawicielowi Komisji Zakładowej NSZZ Solidarność w Urzędzie Miasta 
Gorzowa – w imieniu organizacji zawodowej NSZZ Solidarność przy Urzędzie Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego pragnę podziękować za możliwość zabrania głosu i przedstawienia 
postulatów, z którymi wystąpiliśmy do Prezydenta Miasta. Jako pracownicy samorządowi 
z radością obserwujemy rozwój miasta, którego wymiernym efektem, poza licznymi 
inwestycjami, jest obserwowany na przestrzeni ostatnich lat wzrost dochodów własnych 
samorządu z podatków i opłat lokalnych oraz udziału podatków dochodowych od osób 
fizycznych i prawnych. Stopa bezrobocia w Gorzowie Wielkopolskim jest najniższa 
w Województwie Lubuskim i stanowi jedną z najniższych w skali kraju. Ważny wkład w rozwój 
tego miasta wnoszą pracownicy Urzędu Miasta. Pracownicy, którzy codziennie wykonują 
swoją pracę sumiennie, rzetelnie i z pełnym zaangażowaniem. Wymagają one jednak 
wysokich kwalifikacji i pracy pod presją, pod presją czasu, z uwagi na rosnącą liczbę 
obowiązków i zadań. I z każdym z zadań wiąże się duża odpowiedzialność, ale i satysfakcja, 
którą dają zadowoleni mieszkańcy naszego miasta, którzy załatwiają tę sprawę u nas. 
Jednakże wysoka inflacja, której negatywne skutki od kilku lat doświadczamy, mocno 
ograniczają siłę nabywczą wynagrodzenia. Ostatnie podwyżki w Urzędzie Miasta tylko 
częściowo złagodziły negatywne skutki procesów inflacyjnych dla budżetów domowych. 
Spadek wartości wynagrodzeń uwypukla pogarszającą się sytuację finansową wielu 
pracowników i ich rodzin. Wynagrodzenie w Urzędzie Miasta przestaje być konkurencyjne 
wobec wynagrodzeń w innych urzędach administracji rządowej i samorządowej. I aby Urząd 
Miasta był bardziej atrakcyjnym zakładem pracy dla specjalistów niezbędny jest wzrost pensji 
pozwalający utrzymać różnicę dzielącą wynagrodzenie w Urzędzie od minimalnego 
wynagrodzenia w kraju. Dla przykładu wzrost płacy minimalnej w 2023 – jest to łącznie 590,00 
zł brutto – oznacza wzrost o prawie 20% w stosunku do roku poprzedniego. Planowany wzrost 
w 2024 łącznie o 700 zł brutto, czyli 19% w stosunku do 2023. Zatem minimalna pensja, która 
wzrosła od kwoty 3010 zł i 3600 zł od lipca, natomiast w 2024 planowane jest podwyższenie 
kwot minimalnego wynagrodzenia do poziomu 4242 zł od stycznia i 4300 zł od lipca. 
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W związku z powyższym, z uwagi na zbliżający się termin opracowywania projektu budżetu 
na 2024, wystąpiliśmy z postulatem waloryzacji wynagrodzeń od 1 stycznia 2024 roku, 
z uwzględnieniem wskaźnika inflacji i poziomu wzrostu najniższego wynagrodzenia od 1 lipca 
2023. Kolejny nasz postulat dotyczył wprowadzenia efektywnego systemu motywacyjnego dla 
pracowników Urzędu Miasta. Pomimo zapisów w regulaminie wynagradzania, że do końca 
maja bieżącego roku miały być przyznane nagrody kwartalne, co jest wyjątkowo późno, nie 
zostały one jednak wypłacone. Pracownicy urzędu z ogromnym rozczarowaniem przyjęli także 
wysokość nagrody Prezydenta, która miała stanowić dodatkową motywację dla pracowników. 
Okazała się ona żenująco niska i po odliczeniu podatku wyniosło niewiele, ponad 300 zł dla 
pracownika. Dlatego wnosimy o zwiększenie funduszu nagród oraz jego równy podział po 
połowie przewidzianej dla puli środków finansowych z przeznaczeniem na nagrody 
prezydenckie oraz nagrody dyrektorskie. Dziękuję radnemu, który w naszej sprawie 
rozmawiał. Dziękuję za możliwość wystąpienia i proszę o zrozumienie, i poparcie 
przedstawionych postulatów. 
Jan Kaczanowski – czy w tym punkcie porządku obrad ktoś z Państwa chciał jeszcze zabrać 
głos? Nie widzę zgłaszających się. Stwierdzam, że punkt trzeci został wyczerpany. 
 
Ad.4 Informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich za II kwartał 2023 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie realizacji inwestycji miejskich za II 
kwartał 2023 roku wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Radosław Wróblewski – chciałbym kilka pytań zadać w kontekście przebudowy ul. Dworcowej 
i budowy deptaka na ul. Dworcowej. Otóż na wysokości inwestycji znajduje się Samodzielny 
Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej, czyli przychodnia dworcowa prowadzona przez 
Województwo Lubuskie. Chciałbym zapytać w jaki sposób zapewniony będzie dojazd dla 
karetek po wykonaniu tego remontu? Ponieważ cała długość, gdzie znajduje się przychodnia, 
będzie częścią deptakową. W jaki sposób zapewniony dostęp do przychodni będą miały osoby 
starsze i osoby niepełnosprawne? Przypomnę, że na dziedzińcu budynku numer 4, osoby 
starsze, niepełnosprawne mogą korzystać z windy, która się tam znajduje tam wjeżdżają 
samochodami albo też podchodzą z parkingu, to nie jest daleka odległość. Również z tego 
parkingu wewnętrznego korzystają pracownicy przychodni. Kolejnym pytaniem jest to w jaki 
sposób będzie odbywał się odbiór odpadów komunalnych z budynków numer 4 oraz 13? To 
jest budynek samej przychodni i budynek administracyjny i przede wszystkim odbiór odpadów 
medycznych. To jest budynek przychodni. W związku z tym, że będzie tam deptak, nie 
będziemy już tam mieli bezpośrednio miejsc dla osób niepełnosprawnych. Takie dwa miejsca 
parkingowe były do tej pory. Kolejna ważna rzecz, jeśli chodzi o przebieg tej inwestycji, na 
którą warto zwrócić uwagę to, że dokonano wykopu i w lipcu przy okazji tych większych 
opadów piwnica przychodni została zalana. Warto mieć na względzie. I co jeszcze ciekawe, 
dwa razy w trakcie tej inwestycji, został przerwany światłowód do obu budynków, łącznie z 
budynkiem przychodni. Przypomnę, że ta przychodnia naprawdę jest ważnym punktem, jeśli 
chodzi o opiekę zdrowotną w naszym mieście. Tam jest 16 poradni specjalistycznych, POZ, 
rentgen, w tamtym roku kalendarzowym ponad 50 tys. osób korzystało z tej przychodni. Ważne 
jest czy Państwo przewidujecie realizację tego zadania w terminie, który jest wskazany właśnie 
w sprawozdaniu? To jest bardzo ważne, dlatego że przychodnia otrzymała dotację z Urzędu 
Marszałkowskiego na remont klatki schodowej w budynku numer 4, czyli we właściwym 
budynku przychodni. Rozliczyć musi się z zadania do 20 listopada. Ma podpisaną umowę 
z wykonawcą, z Urzędem Marszałkowskim, a żeby zrealizować to zadanie potrzebny jest 
oczywiście dostęp do wejścia do przychodni. Trzeba dowieźć materiały, trzeba dowieźć ludzi, 
którzy będą tę klatkę remontować. Bardzo proszę o odpowiedź na te pytania. 
Iwona Olek – odpowiadając na pytanie dotyczące terminów – tak, zakładamy, że inwestycja 
zostanie zakończona w terminie. Również jesteśmy zobowiązani dofinansowaniem 
i rozliczeniem dofinansowania, ponieważ projekt jest finansowany z dwóch źródeł. Środki 
unijne dotyczą właśnie tej części dworcowej. W kolejnym roku będzie wykonywana część 
dotycząca zatok autobusowych i Jancarza. Także zakładamy, że inwestycja będzie 
zakończona w terminie. Dokładnie teraz nie przytoczę tych rozwiązań. Oczywiście docelowa 
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organizacja ruchu będzie uwzględniała te wszystkie wymagania. Mamy świadomość, że jest 
to ważny punkt i przychodnia jak najbardziej będzie musiała mieć dostęp. Z tego co pamiętam 
będzie tam postój dla karetek zorganizowany, ale tutaj dokładne informacje też przekażemy, 
jak ta organizacja po wykonaniu inwestycji będzie wyglądać. 
Radosław Wróblewski – poprosiłbym o odpowiedź na piśmie w sprawie pytań, które zadałem, 
bo to jest naprawdę bardzo ważne z punktu widzenia interesu mieszkańców korzystających 
z tejże przychodni. Jak już jestem przy głosie, to zapytam o ul. Owocową, kiedy ewentualnie 
będzie utwardzona, wyrównana, bo tam jak się jedzie, to różne rzeczy się mija, różne dołki, 
pagórki, przeszkody. 
Iwona Olek – jesteśmy chwilę przed inwestycją rozbudowy tego odcinka, natomiast do czasu 
przeprowadzenia prac te równania niezbędne będą wykonywane. I tutaj wiem, że dyrektor Plis 
też zadeklarował, że w najbliższym możliwym terminie będzie ten odcinek wyrównany do 
momentu przeprowadzenia inwestycji. 
Jan Kaczanowski – w związku z tym, że zgłoszeń do dyskusji w tym punkcie porządku obrad 
już nie ma, proponuję zapis w protokole, że Rada Miasta przyjmuje do wiadomości informacje 
o stanie realizacji inwestycji miejskich za drugi kwartał 2023 roku. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.5 Sprawozdanie z podejmowanych działań w roku 2022 przez PGW Wody Polskie - 

Nadzór Wodny w Gorzowie Wielkopolskim oraz Sulęcinie. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z podejmowanych działań w roku 2022 
przez PGW Wody Polskie Nadzór Wodny w Gorzowie Wielkopolskim oraz Sulęcinie wszyscy 
radni otrzymali i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Ponadto sprawozdanie przyjęła do 
wiadomości Komisja Gospodarki i Rozwoju. W związku z brakiem chętnych do dyskusji w tym 
punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada Miasta przyjmuje do wiadomości 
sprawozdanie z podejmowanych działań w roku 2022 przez PGW Wody Polskie Nadzór 
Wodny w Gorzowie Wielkopolskim oraz Sulęcinie.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.6 Informacja o stanie przygotowań miejskiej oświaty do nowego roku szkolnego 

2023/2024. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie przygotowań miejskiej oświaty do 
nowego roku szkolnego 2023/2024 wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  
Renata Pliżga – Dyrektor Wydziału Oświaty – tak jak na Komisji Oświaty i Wychowania, 
postarałam się w kilku zdaniach przedstawić ten moment, w którym jesteśmy obecnie 
i przygotowanie do ostatniej fali zwiększonego naboru do naszych szkół ponadpodstawowych. 
Podkreślałam wyraźnie to, co najistotniejsze, że tak naprawdę do tego momentu 
przygotowywaliśmy się przez ostatnie pięć lat. Gdyby nie pewne decyzje, które rodziły duże 
skutki finansowe, ale też i duże zmiany w organizacji sieci szkół i funkcjonowania naszych 
placówek, podejmowane sukcesywnie w ostatnich kilku latach, ten moment byłby dla nas 
krytyczny. I jak zresztą Państwo na pewno z przekazów medialnych widzicie, są samorządy, 
które naprawdę nie mają możliwości poradzić sobie z tym zwiększonym naborem do szkół 
ponadpodstawowych. U nas w Gorzowie uznajemy, że udało nam się naprawdę przygotować 
stan szkół w taki sposób, że w godnych warunkach, bezpiecznie i zapewniając wysoką jakość 
kształcenia jesteśmy w stanie rozpocząć nowy rok szkolny. Kilka danych, bo nie będę tutaj 
całej informacji przedstawiać. Mamy ponad 22 tys. miejsc zarówno w przedszkolach, jak 
i w szkołach. I tylu uczniów, wychowanków będzie się uczyć od 4 września. Zwiększyliśmy 
znacząco liczbę miejsc w internatach, tak żeby uczniowie z okolicznych gmin, ale też 
i miejscowości dalej położonych, mogli edukować się w Gorzowie, bo stała inwestycja w bazę 
dydaktyczną, w pracownię, warsztaty kształcenia zawodowego powodują, że Gorzów jest 
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bardzo oczekiwanym i ciekawym dla uczniów ośrodkiem edukacyjnym. Gdybyście Państwo 
chcieli jakieś jeszcze szczegóły poznać, to służę informacjom. 
Halina Kunicka – na komisji szczegółowo omawialiśmy stan przygotowania do roku szkolnego. 
Jednakże dosłownie taki świeży, gorący temat jest, o którym nie rozmawialiśmy. I chciałabym, 
zapytać czy taka sytuacja jest również u nas w Gorzowie, w szkołach? Bo okazuje się, że 
w polskich szkołach i przedszkolach na stanowiskach psychologów są zatrudniane osoby, 
które nie mają ukończonych studiów magisterskich, jak również nie mają w tym kierunku 
specjalizacji. Jest taka dosyć burzliwa dyskusja na ten temat. Czy u nas w gorzowskich 
szkołach, również są zatrudniane osoby na stanowisku właśnie psychologa, które nie mają 
wykształcenia i aplikacji w tym zawodzie? 
Renata Pliżga – kwalifikacje osób zatrudnianych w szkołach zarówno na etatach 
pedagogicznych, jak i tych pracowników specjalistycznych podlegają dużej, wnikliwej analizie 
i przede wszystkim rygorom, tak jak Radna tutaj podkreśliła, związanym z prawem 
oświatowym. Jeśli chodzi o pracowników pedagogicznych, czyli nauczycieli prowadzących 
zajęcia z poszczególnych przedmiotów czy to teoretycznych, czy też zawodowych, to 
w sytuacji, gdy mają niepełne wykształcenie, zawsze, a wiemy jaka jest sytuacja na rynku, że 
czasami brakuje tych osób z pełnymi kwalifikacjami, a osoba ta chce uzupełnić i jest w trakcie 
realizacji dalszego etapu kształcenia, który da pełne kwalifikacje, to dyrektor szkoły może 
wystąpić do organu prowadzącego o wyrażenie takiej zgody, informując jednocześnie o tym 
kuratora oświaty. Natomiast w sytuacji specjalistów, czyli psychologów, nie spotkałam się 
z taką informacją ani z zapytaniem od dyrektora, żeby miał wątpliwości czy może zatrudnić 
osobę bez kwalifikacji. Nikt mi do tej pory takiej sytuacji nie zgłosił, ale zapytamy się 
i przyjrzymy temu, jak wygląda to faktycznie w Gorzowie. Jest to tak specyficzny rodzaj 
wsparcia, że ciężko byłoby tutaj uznać, że bez kwalifikacji można to wsparcie udzielać. 
Radosław Wróblewski – kolejny rok szkolny przed nami i dzisiaj w trakcie dnia przejeżdżając 
i przechodząc obok CEZiB-u widać było, że wróciło tam życie na dobre. Rzeczywiście było jak 
w ulu, mnóstwo młodych ludzi, mnóstwo ich rodziców. To dobrze wróży, że to miejsce w końcu 
zacznie funkcjonować tak jak należy. Chciałbym tutaj podziękować, szczególnie Pani 
Prezydent za takie zielone światło, za spojrzenie na kształcenie zawodowe, branżowe 
w kierunku osób dotkniętych autyzmem. Pojawia się takie rozwiązanie, trzymam za nie kciuki, 
mam nadzieję, że się uda je w pełni zrealizować. Tu też ważny sygnał dla rodziców tych dzieci, 
że miasto o nich nie zapomina. Ale mam też pytanie, bo na sesji czerwcowej przyjmowaliśmy 
projekt uchwały dotyczący utworzenia Centrum Usług Wspólnych, a dotyczy to właśnie 
chociażby oświaty. Minęły dwa miesiące, na jakim etapie jesteśmy? Co się przez ten czas 
zadziało, jeśli chodzi o sferę organizacyjną, sferę kadrową? Jak wygląda w praktyce na dzień 
dzisiejszy stan realizacji zadania Centrum Usług Wspólnych w Gorzowie? 
Małgorzata Domagała – rzeczywiście rozpoczęliśmy od razu po sesji przygotowania do prac 
nad utworzeniem Centrum Usług Wspólnych. Zarządzeniem Prezydenta został powołany 
pełnomocnik do spraw utworzenia CUW. Procedujemy już konkurs, który wyłoni nam 
Dyrektora Centrum Usług Wspólnych. Jesteśmy w stałym kontakcie z naszymi szkołami, 
przedszkolami i żłobkami. Dostają też od nas informacje, jakie dokumenty należy przygotować. 
Dostają od nas informacje, do kiedy można zawierać umowy w tych jednostkach. Na bieżąco 
mamy przygotowany taki harmonogram, który również obejmuje szkolenia dla tych 
pracowników i na bieżąco, zgodnie z tym harmonogramem, realizujemy zadania. Tak że CUW 
idzie takim torem, jakim miał iść, aby 1 maja przyszłego roku mógł ruszyć już ze wszystkimi 
naszymi jednostkami, które mają do niego wejść. 
Jan Kaczanowski – czy jeszcze w tym punkcie porządku obrad ktoś z Państwa chciał zabrać 
głos? Nie widzę zgłaszających się. Pragnę poinformować, że informację przyjęła do 
wiadomości Komisja Oświaty i Wychowania i proponuję zapis, że Rada Miasta również 
przyjęła informację o stanie przygotowań miejskiej oświaty do nowego roku szkolnego 
2023/2024 do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
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Ad.7 Druk nr 1212 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia 
obszaru i granic aglomeracji Gorzów Wielkopolski. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1212 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru 
i granic aglomeracji Gorzów Wielkopolski.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz, Jerzy 
Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 
Gorzów Wielkopolski, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad.8 Druk nr 1222 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1222 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, 
Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad.9 Druk nr 1223 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1223 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad.10 Druk nr 1224 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1224 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Oskar Serpina, Jacek Sterżeń  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad.11 Druk nr 1225 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023  
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 

Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1225 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Oskar Serpina, Jacek Sterżeń  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad.12 Druk nr 1226 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez wszystkie merytoryczne Komisje Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1226 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Oskar Serpina  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad.13 Druk nr 1227 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2048. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi z 
załączniku nr 3 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnych 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1227 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2048.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Anacki 
BRAK GŁOSU (1) 
Oskar Serpina  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2023-2048, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad.14 Druk nr 1198 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Dobiegniew w 
sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1198 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Dobiegniew w sprawie kształcenia uczniów 
klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Tomasz Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
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Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Gminą Dobiegniew w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 
21 do protokołu. 
 
Ad.15 Druk nr 1199 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Skwierzyna w 
sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1199 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Skwierzyna w sprawie kształcenia uczniów 
klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Tomasz Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Gminą Skwierzyna w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 
23 do protokołu. 
 
Ad.16 Druk nr 1200 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Witnica w 
sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1200 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Gminą Witnica w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Tomasz 
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Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (5) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Robert 
Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Gminą Witnica w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych 
w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Ad.17 Druk nr 1201 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Gorzowskim 
w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1201 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Gorzowskim w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Tomasz 
Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (5) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Robert 
Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Powiatem Gorzowskim w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 
27 do protokołu. 
 
 
Ad.18 Druk nr 1202 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Słubickim w 
sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 28 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1202 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Słubickim w sprawie kształcenia uczniów 
klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Robert Anacki, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, 
Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Tomasz Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (6) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Sebastian Pieńkowski, Oskar 
Serpina, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Powiatem Słubickim w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 
29 do protokołu. 
 
Ad.19 Druk nr 1203 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Sulęcińskim 
w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1203 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Sulęcińskim w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Tomasz 
Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (5) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Robert 
Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Powiatem Sulęcińskim w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 
31 do protokołu. 
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Ad.20 Druk nr 1204 - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Strzelecko-
Drezdeneckim w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie 
teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1204 - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Strzelecko-Drezdeneckim w sprawie 
kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 
zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Tomasz 
Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (5) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Robert 
Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Powiatem Strzelecko-Drezdeneckim w sprawie kształcenia uczniów 
klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi 
załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Ad.21 Druk nr 1205 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem 
Międzyrzeckim w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie 
teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1205 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Międzyrzeckim w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Tomasz 
Rafalski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (5) 
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Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Robert 
Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Powiatem Międzyrzeckim w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 
35 do protokołu. 
 
Ad.22 Druk nr 1206 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem 
Międzychodzkim w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w 
zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 36 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1206 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Międzychodzkim w sprawie kształcenia 
uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (4) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Sebastian Pieńkowski, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 
Gorzów Wielkopolski a Powiatem Międzychodzkim w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych, stanowi załącznik nr 
37 do protokołu. 
 
Ad.23 Druk nr 1207 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej w 2023 roku. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych i Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1207 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku, stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Ad.24 Druk nr 1208 – podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 40 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1208 – podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gorzowie Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Ad.25 Druk nr 1209 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Gorzowskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 42 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1209 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Gorzowskiej 
Rady Seniorów oraz nadania jej statutu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Gorzowskiej Rady Seniorów oraz 
nadania jej statutu, stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Ad.26 Druk nr 1210 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 44 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1210 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Maria Surmacz  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu gminy, stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
Ad.27 Druk nr 1211 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2023 dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 46 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1211 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych 
stawek dotacji przedmiotowej na rok 2023 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie 
Wlkp.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
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ZA (18) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Tomasz Rafalski  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2023 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., stanowi 
załącznik nr 47 do protokołu. 
 
Ad.28 Druk nr 1220 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej ze środków finansowych pozostających w dyspozycji 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pod nazwą: Program edukacyjno-
informacyjny „WygrajMY czyste powietrze”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 48 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1220 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej ze środków finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pod 
nazwą: Program edukacyjno-informacyjny „WygrajMY czyste powietrze”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Tomasz Rafalski  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w formie dotacji celowej ze środków 
finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pod nazwą: Program 
edukacyjno-informacyjny „WygrajMY czyste powietrze”, stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
Ad.29 Druk nr 1221 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Rozbudowa Cmentarza 
Komunalnego - ETAP II." 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 50 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1221 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Rozbudowa Cmentarza Komunalnego - ETAP II.".  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Maria Surmacz  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. "Rozbudowa Cmentarza Komunalnego - ETAP II.", stanowi załącznik nr 
51 do protokołu. 
 
Ad.30 Druk nr 1217 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla 
obszaru położonego u zbiegu ulic: Podmiejskiej i Łukasińskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 52 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1217 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego u zbiegu ulic: 
Podmiejskiej i Łukasińskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Tomasz Rafalski  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego u zbiegu ulic: 
Podmiejskiej i Łukasińskiego, stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
Ad.31 Druk nr 1218 - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulicy Granicznej. (punkt 
zdjęto z porządku obrad) 
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Ad.32 Druk nr 1219 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru położonego pomiędzy ulicami: Nowy Dwór  
i Niwicką. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
Alicja Burdzińska – nie usłyszałam jaki był wynik głosowania na komisji w tej sprawie? 
Jan Kaczanowski – po dyskusji zawsze informuję o głosowaniu danej komisji. 
Alicja Burdzińska – to dobrze. Chciałam zwrócić uwagę na ten teren, ponieważ miałam 
interwencję od mieszkańców, którzy obawiają się o swoją przyszłość. Dobrze się stało, że 
spadł z wokandy, ten kwartał Gorzowa, w który wchodzi m.in. ulica Graniczna, gdzie obok 
powstał olbrzymi magazyn, który zakłóca codzienność tego osiedla. Jeszcze nie tak dawno 
reklamowaliśmy ten teren w celu sprzedaży. Były tam działki sprzedawane po cenach, 
korzystnych, a w tej chwili jest zagrożenie, że powstanie tam również swego rodzaju, można 
to nazwać przemysłem magazynowym, gdzie będzie używany ciężki sprzęt itd. Mam pytanie, 
jeżeli chodzi o ten kwartał, ulica Kasprzaka, Nowy Dwór. Co to znaczy dokładnie usługi? 
Przegłosowaliśmy, że mogą być usługi, ale czy magazyny wielkopowierzchniowe zaliczają się 
do usług? Zadaję pytanie, czy nie żal nam, gorzowianom tych terenów, które uważam za 
tereny ścisłego miasta? Przecież Gorzów rozwija się i zabiegamy o to, żeby przybywało nam 
mieszkańców, zachęcamy intratnymi cenami, a po drugiej stronie ludzie zaczynają się 
denerwować tym, że obok ich ogrodów, obok domów powstaną instytucje, które są sprzeczne, 
z dobrostanem ich domostw. Zadaję to pytanie, ponieważ otrzymałam takie pytanie 
i zobowiązałam się, że dopytam, co to znaczy usługi? 
Maria Surmacz – też w tym punkcie chciałam zadać pytanie, ponieważ mam wątpliwości. 
Opracowywanie nowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta zawsze niesie ze 
sobą jakieś tam zmiany. Czy okoliczni mieszkańcy, którzy tam mieszkają od lat, zostali 
poinformowani o tym, że miasto zamierza ingerować w ten teren? Oczywiście teren należący 
do miasta, ale zasady dobrego sąsiedztwa zawsze wymagają poinformowania sąsiadów 
o swoich zamiarach i czy to komuś nie będzie przeszkadzało. Poza tym mam takie pytanie, 
ponieważ to jest teren Zakanala i orientuje się doskonale też o tendencji do podmakania tam 
gruntów, dlatego chciałabym, wnoszę i proszę o to, żeby zostały tam również przeprowadzone 
prace melioracyjne, bo nie chciałabym takiego efektu, że ktoś wybuduje na tych działkach 
należących do miasta jakieś obiekty na podniesionym terenie, ta woda potem ze zdwojoną siłą 
wybije tym ludziom na podwórkach i na ich posesjach. Wnoszę również o to, żeby 
poinformować okolicznych mieszkańców i przeprowadzić takie konsultacje społeczne. 
I również mam zapytanie, jakie są konkretne plany, w jakim zakresie mają tam być usługi 
skierowane? 
Alicja Burdzińska – akurat tak się składa, że na tych terenach upłynęło moje dzieciństwo. 
I mogę odpowiedzieć radnej Marii Surmacz, że pamiętam jeszcze ten czas, jak tam były rowy 
melioracyjne, Kobylogórska, Koniawska i te kwartały. Ale niestety przyszły takie czasy – PRL-
u, że zasypano to wszystko. Przykładem jest szkoła numer 4, gdzie otrzymaliśmy tysiąclatkę 
nową, a po dwóch latach w piwnicach, w szatniach był basen. Także uważam jak najbardziej, 
skoro tereny są przeznaczone pod zabudowę, nie wyobrażam sobie, żeby tam się nie odbyły 
prace melioracyjne. Trzeba o tym myśleć. 
Piotr Wilczewski – tylko chciałbym zwrócić uwagę koleżankom Radnym, że nie mówimy o ulicy 
Granicznej, tylko mówimy o działkach przy ulicy Kasprzaka. To jest inny temat i jeśli chodzi 
o te tereny to, na razie mówimy o przystąpieniu do sporządzenia planu, a już o podjęciu planu, 
a to dopiero wtedy będą rozmowy z mieszkańcami. 
Iwona Olek – jest to uchwała inicjująca pracę nad planem zagospodarowania przestrzennego 
w celu dostosowania go do zapisów w studium uwarunkowań. W studium uwarunkowań są 
wskazane kierunki dla tej strefy, czyli zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna, zabudowa 
usługowa oraz zieleń naturalna. Jeśli chodzi o rodzaj usług, to właśnie będzie wypracowane 
zarówno to, jak i szczegółowe zasady zabudowy, zagospodarowania, przeznaczenia terenów, 
to będzie na etapie prac nad planem wypracowane. Przypomnę tylko, że jest to inicjatywa 
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mieszkańców, zarówno zgłaszane są potrzeby budowy drogi wewnętrznej, jak i uregulowania 
kwestii linii zabudowy. Stąd ten wniosek i rozpoczęcie prac nad planem. Jak najbardziej będą 
tutaj wszystkie procedury związane z szerokimi konsultacjami zapewnione, dotrzymane. 
Będzie czas na wypowiedzenie się mieszkańców. 
Sebastian Pieńkowski – chciałem się odnieść do radnego Wilczewskiego, bo radni PiS-u 
wiedzą, o którym projekcie uchwały mówią. Dla mnie jest to bliźniacza uchwała, jak uchwała 
dot. ul. Granicznej, którą Prezydent zdjął, bo ona też była inicjująca z tego, co pamiętam. Ona 
też dotyczyła zabudowy mieszkań czy tam domków jednorodzinnych i też dotyczyła usług. 
Tylko tam było w środku, a tu jest przy ulicy. Więc dla mnie to są bliźniacze projekty uchwał. 
I czym się różnią mieszkańcy, którzy się skarżyli na Granicznej, od mieszkańców, którzy 
skarżą się na tych dwóch ulicach? Niczym. To jest ten sam problem i jeżeli chcemy być 
konsekwentni, to powinniśmy podejść do tego konsekwentnie. 
Piotr Wilczewski – pozwolę sobie odpowiedzieć. Różnica jest taka, że na ulicy Granicznej 
tereny obok, gdzie ludzie kupowali tereny pod domki jednorodzinne, były sprzedawane przez 
miasto i w planie zagospodarowania przestrzennego były tam ogródki działkowe. To jest 
pierwsza różnica. A druga różnica jest taka, że tu jeżeli mówimy o tych działkach, Nowy Dwór 
i Niwicka, to na tej działce tam od 20 lat jest skup palet i magazyn gruzu. Więc tam ta 
działalność gospodarcza się odbywała i ta działka ona jest jako usługa. I mówimy o połączeniu 
z działką z tyłu i wyjęcie pasa ruchu drogowego, który uniemożliwia temu właścicielowi terenu 
połączenie tych działek. Mówimy o zupełnie innych tematach. Nie mówimy o działce miejskiej, 
którą chcemy przekształcić z przeznaczeniem na ogródki działkowe, na usługi. To jest zupełnie 
co innego. 
Jacek Wójcicki – odniosę się do tej uchwały dotyczącej działek przy ulicy Niwickiej. Faktycznie 
jest to z wniosku właściciela nieruchomości, mieszkańców. Porządkujemy tą uchwałą pewien 
konflikt między poprzednimi zapisami i tak naprawdę ta uchwała, oczywiście ona jest 
inicjująca, będziemy nad nią, nad tym planem pracować, ale ten plan porządkuje tylko sytuację 
i daje nam nadzieję na to, że po uchwaleniu tego planu właśnie to, na co zwrócił uwagę radny 
Wilczewski, ten niezbyt zachęcająco wyglądający skup palet zniknie, a ta działka zyska 
właśnie funkcję handlowo-usługową. 
Alicja Burdzińska – kolego Wilczewski wcale to nie są odmienne sytuacje. Te sytuacje dotyczą 
życia naszych mieszkańców i komfortu ich życia. A ja dopytuję cały czas, czy mamy gwarancję, 
że pod hasłem usługi nie znajdą się nowe obiekty, takie stricte przemysłowe, hale i temu 
podobne, które zaburzą życie mieszkańców tych kwartałów? Tak stało się przecież na ulicy 
Granicznej. 
Sebastian Pieńkowski – tutaj chciałem podzielić zdanie radnej Alicji Burdzińskiej. To są 
szczegóły, o których mówi Radny, one są moim zdaniem nieistotne. Jeżeli chcemy, żeby 
w Gorzowie mieszkało więcej ludzi, to powinniśmy takie działki przeznaczać pod zabudowę 
jednorodzinną zwłaszcza, że po drugiej stronie, z tego co wiem, deweloper postawił tablicę 
i będzie budował jakieś osiedle. W głębi tych ulic mnóstwo stoi już budynków i będzie ich stało 
coraz więcej. Więc to jest sprzeczne, moim zdaniem, z celem, jaki sobie wyznaczyliśmy, czyli 
zwiększenie liczby ludności w Gorzowie, przełożeniem na podatki itd. Nie dziwmy się później, 
że jeżeli coś takiego uchwalamy, to gorzowianie wyjeżdżają do gmin ościennych i tam się 
osiedlają. 
Robert Anacki – króciutko nie zgodzę się, że budowanie obiektów przemysłowych i stawianie 
hal nie przyciąga nowych mieszkańców, bo przyciąga nowych, nowo zatrudnionych też 
mieszkańców, którzy się osiedlają kierunkowo. To tylko dygresja, ale chciałbym Prezydenta 
zapytać o kluczową kwestię, czy ta uchwała jest inicjatywą miasta i porządkowania, 
wynikającą, tak jak Prezydent wskazał, z konfliktowych jakichś tam wytycznych, które trzeba 
uporządkować, chodzi pewnie o tą drogę i połączenie jakichś działek, tak jak tutaj Radny 
mówił? Czy to była inicjatywa przedsiębiorcy, czy właściciela tych terenów? Czy były jakieś 
spotkania i czy na tych spotkaniach ktoś wprost powiedział, jakie ma plany dotyczące tej działki 
po połączeniu i co tam mogłoby powstać? Zazwyczaj mamy jakieś triggery, wyzwalacze takich 
działań. Przez lata jako radny nie widziałem, aby była chęć uporządkowania, dlatego pytam. 
Czy rzeczywiście to, o czym tutaj koleżanki napominały wcześniej, nie jest wyzwolone tym, że 
ktoś przyszedł i powiedział, pomóżcie mi to uporządkować? Oczywiście to jest też zasadne, 
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nikomu nie zabraniam prowadzić działalności gospodarczej, ale uczciwym jest, żeby 
mieszkańcy, którzy tam mają już swoje domostwa, żyją, wiedzieli o tym i mogliby się na tej 
podstawie włączyć w tą dyskusję i walczyć o swoje postulaty. To jest przecież naturalne w 
demokracji i też, w ramach samorządów, które tutaj tworzymy. Także, gdyby Prezydent mógł 
udzielić takiej informacji. 
Jacek Wójcicki – uchwała wynika z wniosków, z inicjatywy mieszkańców. Najpierw był wniosek 
właściciela nieruchomości, na których m. in. znajduje się, jeszcze raz powiem, szpecący skup 
palet. Tenże właściciel jest inicjatorem tej zmiany planu, dlatego że w granicach jego 
nieruchomości przebiegała w poprzednim planie droga, która uniemożliwiała zabudowę, stąd 
też tak długo myślę, że ta działalność tak wygląda. Porządkujemy ten temat, będzie można 
ten teren w taki normalny sposób zabudować. Do tego w sierpniu wpłynął wniosek jeszcze 
mieszkańców dotyczący kolejnych działek, dotyczący zmiany przebiegu linii zabudowy drogi 
wewnętrznej. To są sprawy tak naprawdę tylko i wyłącznie porządkujące. Nie zmienia się nic 
z funkcji. Nie zmienia się nic, co by wpływało jakoś na komfort życia mieszkańców. A myślę, 
że jeżeli właśnie ten skup palet zniknie, to zdecydowanie poprawi się i estetyka, i komfort życia. 
Ale oczywiście mieszkańcy będą mogli, na etapie procedowania tego planu, wnosić swoje 
uwagi, zapoznać się Państwo również będziecie z tym zapoznawani, więc naprawdę mamy 
jeszcze tu dużo czasu na dyskusję nad tym planem. 
Robert Anacki – króciutko, bo w sumie nie o to pytałem, bo domyślam się, że chodzi o to 
uporządkowanie. Zapytałem wprost, czy ten przedsiębiorca, właściciel tych działek, gdzie jest 
skup palet wykazał taką inicjatywę, że po uporządkowaniu chce dokupić na przykład te 
pozostałe tereny od miasta i dlatego to porządkowanie się będzie działo, i czy ma jakieś 
konkretne cele, które przedstawił. Bo jeżeli ma i one są zasadne, i nie będą nikomu uciążliwe, 
i nie będą to budynki np. gdzie będą ciężarówki przejeżdżały, gdzie będą drogi, które też jako 
miasto utrzymujemy, niszczone, to wtedy na pewno wpłynie to na decyzją radnych dotyczące 
tego głosowania. Czy są jakieś konkretne plany, co po przekształceniu tam będzie, czy jakiś 
konkretny kierunek, który został ustalony np. z tym przedsiębiorcom? Czy on wykazywał 
inicjatywę zakupu tych działek od miasta i czy one będą sprzedawane? Jakie są plany miasta? 
Tak, aby uczciwie tutaj radni i myślę mieszkańcy regionu mogli odpowiedzieć sobie na to 
pytanie. 
Jacek Wójcicki – zmiana planu dotyczy prywatnego terenu. Tam tak naprawdę nie wchodzimy 
w jakieś własności miasta. Ten przedsiębiorca jest w stu procentach właścicielem terenu, 
którego dotyczy zmiana planu. Tylko warunki, które były postawione w poprzednim planie 
powodowały, że ta nieruchomość była trochę niefunkcjonalna, bo przebiegał kawałek odcinka 
drogi. I tak naprawdę przenosimy w jednym miejscu drogę, będzie ona w innym miejscu, 
natomiast dotyczy to terenu prywatnego. Ale czy i jakie ma plany to, czy chce tam jakąś 
inwestycję w tej chwili realizować? Przypuszczalnie tak, skoro wyszedł z taką inicjatywą. 
Alicja Burdzińska – cały czas usilnie się dopytuję, co kryje się pod hasłem usługi. Czy mamy 
w ogóle definicję w naszym mieście, jeżeli wyrażamy zgodę, żeby na przykład dany teren był 
przeznaczony pod usługi, co kryje się pod słowem usługi? Nie jestem w tej komisji. Proszę 
o wytłumaczenie mi, bo do tej pory jeszcze nie uzyskałam odpowiedzi na moje pytanie. 
Jacek Wójcicki – nie ma tu w tej chwili Prezydenta Szymankiewicza, postaramy się Państwu 
przekazać szczegółowe informacje. Natomiast tam również był postulat o wprowadzeniu 
funkcji mieszkaniowej oraz charakterze hotelowym, oraz funkcji usługowej, usługowo-
mieszkaniowej, więc wszystko, co może obsługiwać drogę, co może być jakąś funkcją 
towarzyszącą.  
Alicja Burdzińska – w związku z tym, że to jest bardzo ważna sprawa. Sprawa dotyczy 
mieszkańców naszego miasta, ich dobrostanu. Nie ma Prezydenta Szymankiewicza, który 
mógłby nas uspokoić, proszę wzorem poprzedniej uchwały, która spadła, o zdjęcie z naszych 
obrad, również tego punktu. 
Iwona Olek – jeszcze w tej kwestii chciałam dodać, że zgodnie z nową ustawą hale i te 
zabudowy, o których Pani mówi, zostały włączone do innej kategorii. Także te usługi będą 
wypracowywane, katalog usług, na etapie prac nad planem. Ale jeśli chodzi wprost o hale, o te 
obawy, które Pani tutaj wyraziła, to jest to w odrębnej kategorii. 
Alicja Burdzińska – formalnie proszę o zdjęcie, o przegłosowanie. 
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Jan Kaczanowski – Pani Radna, przypominam, że nie można prosić, tylko trzeba ewentualnie 
od strony formalno-prawnej zgłosić formalny wniosek, a taki nie został zgłoszony. 
Alicja Burdzińska – zgłaszam formalny wniosek o zdjęcie z dzisiejszych obrad uchwały. 
Wystarczy w ten sposób? 
Jan Kaczanowski – tak wystarczy, oczywiście. Czy jeszcze ktoś w tym punkcie porządku 
obrad, chciał zabrać głos? Nie widzę zgłaszających się, zatem zamykam dyskusję. W związku 
z tym, że został zgłoszony formalny wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 
określonego na druku numer 1219, przystępujemy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia wniosku formalnego o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 1219.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Alicja Burdzińska, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz  
PRZECIW (16) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Jan Kaczanowski – stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty, nie został przegłosowany. 
Przystępujemy zatem do głosowania nad projektem uchwały na druku numer 1219. Informuje 
przed głosowaniem, że za tym projektem głosowała Komisja Gospodarki i Rozwoju. Pięciu 
radnych było za, dwóch przeciwnych i trzech wstrzymało się od głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1219 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
pomiędzy ulicami: Nowy Dwór i Niwicką.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
PRZECIW (1) 
Sebastian Pieńkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Alicja Burdzińska, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
pomiędzy ulicami: Nowy Dwór i Niwicką, stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
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Ad.33 Druk nr 1213 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Stanisława 

Żytkowskiego ulicy w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 56 do protokołu.  
Jerzy Synoweic – nie wypada nie zabrać głosu w tym temacie, bo Staszek patrzy na nas z tej 
ściany, za naszymi plecami. Słucha nas, słuchają nas też jego synowie, jego wnuki, a więc 
myślę, że trzeba parę słów na ten temat powiedzieć, bo to nie jest dyskusja nad nadaniem 
nazwy ulicy Szparagowa czy Ogórkowa, tylko Stanisława Żytkowskiego. A kto to jest Stanisław 
Żytkowski? To był człowiek, który siedział za naszą wolność, był internowany za naszą 
wolność i jak mało kto wie, przez 10 lat nie mógł pracować w swoim zawodzie prawnika 
i sędziego, ani adwokata, ani radcy prawnego. Tak jak nikt w Gorzowie odczuł ówczesne 
sankcje i myślę, że jak nikt w Gorzowie położył zasługi do tego, że żyjemy w wolnym, 
demokratycznym kraju. Jak nikt zasłużył na to, aby mu dać ulicę, co niniejszym, mam nadzieję, 
jednomyślnie zrobimy, dziękując mu za to, co dla nas wszystkich zrobił. 
Jan Kaczanowski – w stu procentach zgadzam się z wygłoszoną opinią. Tylko dodam, że 
miałem przyjemność i zaszczyt tego człowieka poznać, współpracować z nim i jestem z tego 
dumny, że mogłem go poznać. Czy ktoś jeszcze chciał zabrać głos? Nie widzę zgłaszających 
się. Zamykam dyskusję. Pragnę poinformować, że projekt był zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1213 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Stanisława Żytkowskiego ulicy w 
Gorzowie Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, 
Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Stanisława Żytkowskiego ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
 
Ad.34 Druk nr 1214 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Logistyczna ulicy w 

Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 58 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1214 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Logistyczna ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
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ZA (18) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz Rafalski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Logistyczna ulicy w Gorzowie Wielkopolskim, 
stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
 
Ad.35 Druk nr 1215 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Gdyńskie rondu  

w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 60 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1215 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Gdyńskie rondu w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz Rafalski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Gdyńskie rondu w Gorzowie Wielkopolskim, 
stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 
 
Ad.36 Druk nr 1216 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Sopockie rondu  

w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 62 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1216 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Sopockie rondu w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
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Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz Rafalski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Sopockie rondu w Gorzowie Wielkopolskim, 
stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 
 
Ad.37 Druk nr 1197 – podjęcie uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz z 
protokołem nr 6 ze spotkania Zespołu ds. oceny merytorycznej wniosków o przyznanie 
Odznaki Honorowej Miasta Gorzowa Wlkp. z dnia 24 sierpnia 2023 roku, który stanowi 
załącznik nr 64 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1197 – podjęcie uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Katarzyna Szymczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wilczewski  
BRAK GŁOSU (8) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Anna Kozak, Halina Kunicka, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie przyznania odznaki Honorowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, 
stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 
 
Ad.38 Druk nr 1196 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali.  
Robert Anacki – nam się w systemie nie wyświetla druk i chciałbym zapytać radną Martę 
Bejnar-Bejnarowicz, czy to chodzi o to, co redagowaliśmy jako komisja?  
Marta Bejnar-Bejnarowicz – tak. 
Robert Anacki – dobrze, to nie mam pytań. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1196 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 



33 
 

Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (4) 
Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 
 
Ad.39 Druk nr 1228 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1228 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (4) 
Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 
 
Ad.40 Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za I półrocze 2023 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi 
za I półrocze 2023 roku wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 68 do protokołu. Pragnę 
poinformować, że sprawozdanie przyjęła do wiadomości Komisja Gospodarki i Rozwoju. 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że 
Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za I półrocze 
2023 roku do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.41 Informacja o stanie realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie realizacji uchwał Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że 
Rada Miasta przyjęła informację o stanie realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
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Ad.42 Przyjęcie protokołu z LXIV i LXV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – pyta, czy radni mają uwagi lub pytania do protokołów z LXIV i LXV sesji 
Rady Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (4) 
Patryk Broszko, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Katarzyna Szymczak, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (5) 
Alicja Burdzińska, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (4) 
Marcin Kurczyna, Piotr Paluch, Jerzy Sobolewski, Paulina Szymotowicz  
 
Ad.43 Sprawy różne. 
 
Jan Kaczanowski – czy w tym punkcie porządku obrad ktoś z Państwa chciał zabrać głos? Nie 
widzę zgłaszających się. Zamykam i uznaję ten punkt jako wyczerpany. 
 
Ad.44 Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski 
zamyka obrady LXVI sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
 

 
Przygotowały: 
Barbara Szkudlarek 
Małgorzata Matuszek 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


